

CHINA
中国



Tour Code:
G1.37 MGO

8天DAYS 6晚NIGHTS

辽阔大草原 内蒙古

Splendid Inner Mongolia

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 内蒙古最高活火山: 乌兰哈达火山
Highest Active Volcano in Inner Mongolia: Wulanhada Volcano
- 📍 辉腾锡勒草原: 世界上保持最完好的典型高山草甸草原之一
Huitengxile Grassland: one of the most well preserved typical alpine meadow grasslands in the world
- 📍 响沙湾莲花度假中心: 国家5A级旅游景区
Whistling Dune Bay Lotus Resort:
Accredited as 5A-Grade by the National Tourism Administration
- 📍 草原蒙古包 (特色体验)
Mongolian Yurt on the Grassland (Special Experience)



特选膳食 Special Cuisine



🍲 手把肉风味
Hand Shredded Mutton Cuisine

🍲 莲花酒店自助餐
Lotus Hotel Buffet

🍲 烧麦风味
Mongolian Steamed Dumpling

🍲 中式合菜
Chinese Cuisine



独家赠送: 穿蒙古袍、品尝蒙式奶茶、射箭体验、蒙古哈达、蒙古特色小礼品
Exclusive Free Gift: Wearing Mongolian Robes, tasting Mongolian milk tea, archery experience, Mongolian Hada (traditional scarf), Mongolian special souvenirs

8天6晚

辽阔大草原 - 内蒙古

大同 | 乌兰哈达火山 | 辉腾锡勒草原 | 呼和浩特 | 响沙湾



Tour Code: G1.37 MGO

AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199

1 吉隆坡 北京

(-/-/-)

📍 于吉隆坡国际机场集合办理登机手续，然后飞往北京。

2 北京 大同

(早：机上用餐/午/晚)

📍 抵达后，乘车前往大同。

📍 **悬空寺(含登顶) + 九龙壁** — 这是整座寺庙建於翠峰山的半山腰上，依靠27根木樑支撑全部寺庙主要建筑，远看形如悬在半空，故名悬空寺。

📍 夜游大同古城

3 大同 (190公里) 乌兰哈达火山 (100公里) 辉腾锡勒草原

(早/午/晚)

📍 **乌兰哈达火山地质公园** — 内蒙古地区最高的火山，现今还是一座活跃的火山，海拔高度达2,962米。【宇航服摆拍打卡】

📍 **辉腾锡勒草原** — 是世界上保持最完好的典型的高山草甸草原之一。【草原迎宾酒仪式 和 篝火晚会(晴天)】

季节赠送：7-8月 可观看敖包相会演出

独家赠送：穿蒙古袍、品尝蒙式奶茶、射箭体验等

📍 入住草原度假豪华蒙古包(独立卫生间)(特色体验)

备注：无三人间，若是3人需补一人必须补单人房差 RM 200

4 辉腾锡勒草原 (110公里) 呼和浩特

(早/午/晚)

📍 观赏草原日出

📍 **黄花沟地质公园** — 【牛旦沟】 【白桦林】 (包含越野车, 索道, 小火车)

景区是国家AAAA级旅游景区，位于内蒙古乌兰察布市察哈尔右翼中旗境内，地处阴山北脉、大青山东段，方圆600平方公里，植被覆盖率达90%以上，气势磅礴、丘峦叠嶂、鲜花遍野，是世界三大高山草甸鲜花草原之一。(天气原因取消无费用退理)

建议可选活动 — 骑马漫游草原 (景点参考：敖包山、牧民家、接待中心不同景点略有不同) -RMB 380(季节性价格)
— 诈马宴 -RMB 398 (季节性价格)

5 呼和浩特 (190公里) 响沙湾

(早/午/晚)

📍 **响沙湾度假景区(含索道)** — 国家5A级旅游景区，是集观光与休闲度假为一体的综合型的沙漠休闲景区。

【悦沙岛畅玩：沙漠小火车，鄂尔多斯婚礼表演，骑骆驼】

【仙沙湾畅玩：沙漠游艇，高空滑索，轨道自行车】

*悦沙岛及仙沙岛个别项目对年龄及身体条件有一定要求，如不能参加单项无法退费。

📍 **尊享响沙湾莲花酒店** — 这是一个以佛教文化为主题的绿色建筑，地球上唯一不使用砖瓦、水泥、钢筋而建造的奇迹。宛如沙漠中绽放的一朵莲花，带您踏入悠闲宁静的沙漠度假体验。品味豪华的自助午餐和晚餐，欣赏沙漠日落的壮美景色。

6 响沙湾 (140公里) 成陵 (280公里) 呼和浩特

(早/午/晚)

📍 **成吉思汗陵** — 【特别安排：吉祥祝颂仪式】 (含电瓶车)
是蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢，位于内蒙古自治区鄂尔多斯市伊金霍洛旗草原上。由于蒙古族盛行“密葬”，所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。

📍 **康巴什建筑群** — 一栋建筑映射一座城市的繁华，更是一座城市永久的记忆。一起来打卡鄂尔多斯地标建筑。

📍 夜游脑包网红村

7 呼和浩特 北京

(早/午/晚)

📍 **大召寺** — 大召寺是一座藏传佛教寺院，属于格鲁派(黄教)

📍 **塞上老街** — 一条有上百年历史的商业街区，整条街区建筑保留了明清时期的特色。

📍 体验高铁/动车(二等座)前往北京

8 北京 吉隆坡

(早/机上用餐)

📍 前往机场，搭乘航班返回吉隆坡。

8 DAYS 6 NIGHTS

Splendid Inner Mongolia


Datong | Wulanhada Volcano | Huitengxile Grassland | Hohhot | Xiangsha Bay

Tour Code: G1.37 MGO


 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199




1 Kuala Lumpur  Beijing (-/-/-)

 Assemble at airport, depart to Beijing.


2 Beijing  Datong (B:MOB/L/D)


 Upon arrival, transfer to Datong.

 Hanging Temple + Nine Dragon Wall — The entire temple was built on the hillside of Cuifeng Mountain. It relies on 27 wooden beams to support all the main buildings of the temple. From a distance, it looks like it is hanging in the air, hence the name Hanging Temple.

 Night tour of Datong Ancient Town

3 Datong  (190KM) Wulanhada Volcano Geopark  (100KM) Huitengxile Grassland (B/L/D)

 Wulanhada Volcano Geopark — The highest volcano in Inner Mongolia is still an active volcano with an altitude of 2,962 meters. [Spacesuit photo taking]

 Huitengxile Grassland — One of the most well preserved typical alpine meadow grasslands in the world. [Welcome Wine Ceremony and Bonfire party]


Seasonal [FREE]: Jul – Aug (Watch the Aobao Meeting performance)

Exclusive [FREE]: Wearing Mongolian Robes, tasting Mongolian milk tea and archery experience etc

 Stay in a grassland luxury yurt (private bathroom) (Special Experience)

(Accommodation in grassland does not provide extra bed service, if a triple room is required, an additional RM200)

4 Huitengxile Grassland  (110KM) Hohhot (B/L/D)

 Enjoying Grassland Sunrise


 Huanghuagou Pasture Scenic Area — [Niudangou Ditch] [White Birch Forest] (Includes rally cars, cable cars, and small trains)

The scenic spot is a national AAAA-level tourist attraction. It is located in the Chahar Right Middle Banner of Ulanqab City, Inner Mongolia. It is located in the northern range of Yinshan Mountain and the eastern section of Daqing Mountain. It has a radius of 600 square kilometers, a vegetation coverage rate of more than 90%, and is majestic. With mountains and hills and flowers everywhere, it is one of the three largest alpine meadows and flower grasslands in the world. (Cancellation due to weather conditions will be refunded free of charge)

Recommended — Grassland Horse Riding (Attraction may subject to change: Aobao Mountain + Herdsman's Home) - RMB 380


Optional Tour — Zhamayuan Banquet - RMB 398 (seasonal price)

5 Hohhot  (190KM) Xiangshawan (B/L/D)


 Whistling Dune Bay (Xiangshawan) (Includes Cable) — National 5A Class Tourist Scenic Area, is a large comprehensive desert leisure scenic area integrating sightseeing and leisure vacation


[Includes Yuesha Island Activities: Desert Mini Train, Ordos Wedding Performance, Camel Riding]
[Includes Xiansha Island Activities: Desert Yacht, High-altitude Zip-line, Rail Bike]


* Individual events on Xiansha Island and Yuesha Island have certain requirements on age and physical condition. If you can't participate in individual events, you will not be able to refund.

 Luxurious Lotus Hotel — Enjoy the luxurious Lotus Hotel in the Singing Sand Ravine. This green-themed architectural marvel is the only structure in the world built without bricks, cement, or steel reinforcements. It resembles a lotus blooming in the desert, offering a serene and leisurely desert resort experience. Indulge in a sumptuous buffet lunch and dinner, admire the magnificent sunset over the desert.

6 Xiangshawan  (140KM) Chengling  (280KM) Hohhot (B/L/D)


 Mausoleum of Genghis Khan — [Special arrangement: Sacred Lamp Biessing Ceremony] (Include battery car) the first generation of Genghis Khan in the Mongolian Empire. Mausoleum of Genghis Khan is a sacred place and 'the general God of all Mongolia'.


 Kangbashi Architectural Complex — Each building mirrors the prosperity of a city and serves as a lasting memory of the city. Check-in at the landmark architecture in Ordos.

 Night tour to Naobao Internet Celebrity Village


7 Hohhot  Beijing (B/L/D)

 Dazhao Temple — A Tibetan Buddhist temple belonging to the Gelug sect.

 Saishang Old Street

 Experience the [China Speed Train] to Beijing

8 Beijing  Kuala Lumpur (B/MOB)

 Proceed to airport for your flight back home.



附带条约

TERMS & CONDITION

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细则。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of otinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type nad category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tr itinrary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1		-		-
2	机上用餐	√	√	大同金地豪生大酒店 或同级(Howard Johnson Plaza Jindi or Similar)
3	酒店 Hotel	√	√	辉腾锡勒草原蒙古包 或同级 (Huitengxile Grassland Business Yurt or Similar)
4	酒店 Hotel	√	√	美渡酒店 或同级 (Meidu Hotel or Similar)
5	酒店 Hotel	√	√	响沙湾莲花度假酒店 或同级 (Whistling Dune Bay Lotus Hotel or Similar)
6	酒店 Hotel	√	√	呼和浩特:美渡酒店 或同级 (Meidu Hotel or Similar)
7	酒店 Hotel	√	√	北京: 北京临空智选假日酒店 (Holiday Inn Express or Similar)
8	酒店 Hotel	机上用餐		-

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT